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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 20. 04. 2021  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 
Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných. 
Ospravedlnení – p. Gorcovský, PaedDr. Vantara, za skorší odchod –Ing. Mazúr. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (9 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  
 
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Zuzana Furová, I. overovateľ zápisnice 
     Ing. Marek Veverica, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: RNDr. Mária Rovňáková, predseda návrhovej komisie 

PaedDr. Vladimír Vantara, člen návrhovej komisie 
Mgr. Zuzana Furová, člen návrhovej komisie  

 
Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
 
HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Návrh programu: 
 

1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Záverečný účet mesta 
3. Rozpočtové opatrenie 1/2021 
4. Vyhodnotenie kultúry a knižnice v meste Vrútky za rok 2020, vrátane ekonomických 

ukazovateľov 
5. Správa o činnosti rozpočtovej organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a DSS 

za rok 2020 
6. Nakladanie s majetkom mesta Vrútky 
7. Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní z 

fondov EÚ za rok 2020 a na rok 2021 
8. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
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9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Interpelácie 
12. Záver 

 
Primátor mesta – vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu. 
 
Zo strany poslancov MsZ neboli vznesené pripomienky. 
 
Primátor mesta – dal hlasovať o predloženom návrhu programu MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 

K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 

Prednostka MsÚ – informovala k uzneseniu č. 52/2020, bod II., písm. b) zo dňa 25.08.202, 
že stavba si vyžadovala predprojektovú a projektovú prípravu. Projektová dokumentácia bola 
vypracovaná a dodaná v októbri. Následne sa prejednávala s dotknutými orgánmi. 
V mesiacoch 11/2020 – 01/2021 prebehlo územné konanie. Územné rozhodnutie nadobudlo 
právoplatnosť 20.01.2021. Na stavbu už bolo vydané územné rozhodnutie a stavebné 
povolenie. Taktiež bolo zrealizované verejné obstarávanie, z ktorého vzišiel zhotoviteľ 
stavby. 
 

HLASOVANIE č. 3 
MsZ berie na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 

K bodu č. 2 
Záverečný účet mesta (tvorí prílohu zápisnice)  
 

Ing. Lívia Komínová – záverečný účet mesta bol zverejnený v zákonnej lehote, prešiel 
finančnou komisiou, kde bol rozobratý, taktiež MsR. 
Základným nástrojom finančného hospodárenia obce bol rozpočet mesta na rok 2020.Mesto v 
roku 2020 zostavilo rozpočet podľa ustanovenia § 10 odsek 7) zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 
znení neskorších predpisov. Rozpočet mesta na rok 2020 bol zostavený ako vyrovnaný . 
Hospodárenie mesta sa riadilo podľa schváleného rozpočtu na rok 2020. Rozpočet mesta 
Vrútky bol schválený Mestským zastupiteľstvom dňa 11.12.2019 uznesením č. 124/2019 ako 
vyrovnaný v čiastke 7 918 790,- eur. 
Rok 2020 bol ťažkým kvôli situácii v dôsledku ochorenia COVID-19, zo štátneho rozpočtu 
prišlo menej financií, preto bolo nutné niektoré položky okresať. 
V rámci investičných aktivít boli vytipované akcie, kde sa financie použijú. Pohľadávky nám 
mierne stúpajú hlavne kvôli komunálnemu odpadu, akonáhle sa niečo vymôže, iné zas 
pribudnú. Hodnota majetku mesta stúpla v dôsledku zaradenia dokončených investičných 
akcií do majetku mesta. 
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V roku 2020 bola prijatá návratná finančná výpomoc z MF SR zo štátnych finančných aktív 
na 
výkon samosprávnych funkcií z dôvodu kompenzácie výpadku dane z príjmov FO v roku 
2020 
v dôsledku pandémie ochorenia COVID-19 v sume 198 063 eur schválená MsZ dňa 
22.09.2020 
uznesením č. 59/2020. 
Správa audítora dopadla dobre a tvorí súčasť tohto bodu. Konštatuje, že transfery sú 
v poriadku, takisto všetky materiály, ktoré mali ísť cez MsZ aj boli prerokované. 
 

Hlavný kontrolór mesta – odporúča celoročné hospodárenie schváliť bez výhrad. 
 

ThDr. Marián Krivuš –  komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja 
a životného prostredia a MsR odporúča MsZ materiál schváliť. 
 

HLASOVANIE č. 4 
MsZ  
I. berie na vedomie 
Správu audítora k záverečnému účtu mesta za rok 2020. 
II. berie na vedomie 
Stanovisko k návrhu záverečného účtu za rok 2020. 
III. schvaľuje 
a) záverečný účet a celoročné hospodárenie mesta bez výhrad. 
b) prebytok rozpočtu v sume +351 956,13 eur zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 
písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 
c) tvorbu rezervného fondu v čiastke +338 041,42 eur. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 

K bodu č. 3 
Rozpočtové opatrenie 1/2021 (tvorí prílohu zápisnice)  
 

Ing. Lívia Komínová – opatrenie obsahuje zapojenie nevyčerpaných prostriedkov ŠR do 
rozpočtu mesta, uvoľnenie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky a na opravy, 
havárie v zmysle materiálu predloženého na rokovanie MsZ v decembri 2020. Boli pridané aj 
niektoré nové veci, ktoré v predošlom materiáli neboli. Dochádzkový systém v čiastke 6 000,- 
eur, pretože náš systém je už zastaralý, nie je možné ho upgradovať a pre zmenu zákona je 
potrebné odsledovať dochádzku. Taktiež pridané opravy striech, ktoré sú v havarijnom stave. 
 

ThDr. Marián Krivuš –  komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja 
a životného prostredia a MsR odporúča MsZ materiál schváliť. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa na Kapitálový výdavok – vybudovanie ďalšej časti 
chodníka ul. Karvaša a Blahovca v čiastke  130 000,- eur, či táto suma je na základe 
projektovej dokumentácie alebo už vysúťažená? 
 

Primátor mesta – ide o sumu už vysúťaženú, rozpočtovaná bola suma 154 tis. € a nakoniec 
z nej vzišlo 130 tis. €. Oslovených bolo 9 firiem. 
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HLASOVANIE č. 5 
MsZ  
I. schvaľuje 
Rozpočtové opatrenie č. 1/2021. 
II. schvaľuje 
Použitie prostriedkov rezervného fondu nasledovne: 

a) Kapitálový výdavok- vybudovanie a rekonštrukcia miestnych komunikácii 
v čiastke 68 000,- eur 

b) Kapitálový výdavok – vybudovanie ďalšej časti chodníka ul. Karvaš-Bláhovec 
v čiastke  130 000,- eur 

c) Kapitálový výdavok – obnova Pamätníka delostrelcom 1.čsl. armádneho zboru 
v čiastke 3 500,- eur 

d) Kapitálový výdavok – nákup nového krídla v ZUŠ v čiastke 18 500,- eur 
e) Kapitálový výdavok – upgrade softwaru na l. etapu kamerového systému v čiastke 

4 500,- eur 
f) Kapitálový výdavok – web stránka v čiastke 3 000,- eur 
g) Kapitálový výdavok- upgrade databázového systému na serveri  v čiastke 5 000,- 

eur 
h) Kapitálový výdavok- zabezpečenie  kybernetickej bezpečnosti v čiastke 5 000,- eur 
i) Kapitálový výdavok- dochádzkový systém v čiastke 6 000,- eur 
j)  Kapitálový výdavok – dobudovanie cyklotrasy v čiastke 5 000,- eur 
k) Na odstránenie havarijného stavu majetku mesta- oprava podlahovej krytiny v MŠ 

Nábrežná v čiastke 14 000,- eur  
l) Na odstránenie havarijného stavu majetku mesta- oprava ďalšieho oddelenia v MŠ 

Spojená škola v čiastke 20 000,- eur 
m) Na odstránenie havarijného stavu majetku mesta- oprava plotov v školských 

objektov ZUŠ, Spojená škola, ZŠ Zelinová v čiastke 10 000,- eur 
n) Na odstránenie havarijného stavu majetku mesta- oprava priestorov kuchyne ŠJ  

ZŠ Zelinová v čiastke 8 000,- eur 
o) Na odstránenie havarijného stavu majetku mesta- oprava strechy na budove MŠ 

Cyrila a Metoda v čiastke 19 000,- eur 
p) Na odstránenie havarijného stavu majetku mesta- oprava strechy na budove 

kotolne ul. Kalinčiakova v čiastke 4 000,- eur 
r)  Na odstránenie havarijného stavu majetku mesta- oprava strechy na kúpalisku 

v čiastke 8 000,- eur 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 

K bodu č. 4 
Vyhodnotenie kultúry a knižnice v meste Vrútky za rok 2020, vrátane ekonomických 
ukazovateľov (tvorí prílohu zápisnice)  
 

JUDr. Ing. Jana Rišianová – informovala, že v rámci kultúry bol rozpočet oproti roku 2019 
znížený na minimum, čo sa týka prevádzkových výdavkov ako aj mzdových. Pracovníci 
kultúry a knižnice boli zapájaní do činností, ktoré bolo nutné aktuálne vykonávať – expedícia 
rúšok, výdajné okienka, pomoc pri testovaní, zastupovanie kolegov počas PN, asistovanie na 
chránenom pracovisku  a pod.                                                
Časopis Vrútočan vychádzal v roku 2020 ako dvojmesačník. Celkovo vyšlo 6 čísiel, z toho 4 
čísla boli dvanásť stranové a dve čísla osem stranové. 
Knižnica bola zatvorená počas koronakrízy, preto klesol aj počet výpožičiek. 
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Knižnica využila možnosť získať financie na nákup kníh sa úspešne zapojila do výzvy Fondu 
na podporu umenia na predkladanie projektov v rámci podprogramu 5.4.1 Akvizícia knižníc. 
 

Mgr. Marián Krá ľ – komisia školstva, kultúry, mládeže a športu odporúča materiál prijať 
bez pripomienok. 

HLASOVANIE č. 6 
MsZ berie na vedomie vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, Knižnice Hany 
Zelinovej a časopisu Vrútočan za rok 2020. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 

K bodu č. 5 
Správa o činnosti rozpočtovej organizácie SENIOR – Zariadenie pre seniorov a DSS za 
rok 2020 (tvorí prílohu zápisnice)  
 

JUDr. Ing. Jana Rišianová – kríza z minulého roku zasiahla zariadenie ešte viac ako kultúru, 
preto bola riaditeľkou zariadenia dopracovaná správa ako sa vyrovnali s touto situáciou.  
 
Ing. Denisa Ďuríčeková – na základe pripomienok zo sociálnej komisie bola dopracovaná 
správa o priebehu koronakrízy v zariadení.  
 
Eva Wedra Kačková – uviedla, že by chceli požiadať ešte o doplnenie ako to bolo 
s dobrovoľníckou činnosťou. Ďalej sa opýtala na pozíciu domovník a pozíciu údržbár, aký je 
tam pracovný úväzok, keď sú dvaja? Inak komisia sociálna nemala pripomienky. 
 
Ing. Denisa Ďuríčeková – dobrovoľnícka činnosť bola kvôli koronakríze využívaná zvonku 
– zabezpečenie nákupov, zabezpečenie vitamínov a pod. Organizačná štruktúra zariadenia je 
schválená z roku 2014, kotolník a údržbár sú dve činnosti. Zariadenie je veľký objekt, údržbár 
je na plný pracovný úväzok, kotolník je prijatý na dohodu, je doporučený z MsÚ, pretože 
každý deň je potrebná kontrola kotlov, preto sú dve miesta.  
 
Primátor mesta – poďakoval všetkým, ktorí pomohli DSS. Ďalej pochválil DSS, že majú OZ 
a vybudovali prístrešok a tým zveľaďujú zariadenie. 
 
Ing. Denisa Ďuríčeková – doplnila informáciu, že klienti v zariadení boli očkovaní. 
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ berie na vedomie Správu o činnosti rozpočtovej organizácie SENIOR - Zariadenia 
pre seniorov a Domu sociálnych služieb Vrútky za rok 2020. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 
K bodu č. 6 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Odpredaj nehnuteľností – tzv. zvyškových pozemkov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. §9a odstavec 8 písmena e) 
 

JUDr. Ing. Jana Rišianová – odpredaj sa riešil už v roku 2019, kedy sa pánovi Gírethovi 
schválilo 18 m² pred záhradkou, kde sa nemal ako dostať, pretože mu tam stáli autá, situácia 
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sa nezmenila, stále mu tam autá stoja, preto nás požiadal o odpredaj ďalších 18 m², aby mu 
autá nestáli na vjazde a mohol sa tak dostať na svoje pozemky. Odkúpením týchto  pozemkov 
nebude obmedzené vlastníctvo ostatných susedov.  Mesto pozemky nevyužíva považuje ich 
za zbytkové. 
 

ThDr. Marián Krivuš –  viacerí členovia komisie finančnej, správy majetku, výstavby, 
územného rozvoja a životného prostredia sa boli pozrieť na mieste a s odpredajom súhlasili. 
Zaznela aj možnosť osloviť aj ostatných, aby si zakúpili miesta – pozemky, ktoré mesto 
nevyužíva, keďže sú to aj ich vstupné cesty na ich pozemky. 

 

HLASOVANIE č. 8 
MsZ  
I. prerokovalo 
návrh realizácie prevodu nehnuteľného majetku podľa zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
II. schvaľuje 
zámer predaja nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Vrútky v súlade s  § 9a ods. 
8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
prípad hodný osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov a 
to: 
pozemok novovytvorená p. č.  KN register „C“ 446/41, ostatná plocha o výmere 18 m2 a 
pozemok novovytvorená p. č.  KN register „C“ 446/42,  zastavané pl. a nádvoria o 
výmere 18 m2, obidva vo veľkosti 1/1-ina, tak ako je to uvedené v GP č. 10/2021, 
vyhotovený Geonet, s.r.o, Záborského 2, 036 01 Martin, IČO: 36424706, overený 
Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom č. G-1201/2021, pozemky sa 
nachádzajú v katastrálnom území Vrútky, v zastavanom území mesta, ktoré vznikli z 
pozemkov p.č. KN C 446/1 a 446/5, ktoré sú zapísané na liste vlastníctva č. 1876 na  
Okresnom úrade v Martine, katastrálnom odbore, 
v prospech Milan Gíreth, rod. Gíreth, bytom Vrútky do výlučného vlastníctva, za 
predajnú cenu 15,- eur za m2. 
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemky bezprostredne súvisia s 
pozemkami, ktorých je žiadateľ vlastníkom a novovytvorené pozemky predstavujú 
vstup na tieto pozemky. Mesto pozemky nevyužíva, spĺňajú kritériá zvyškových 
pozemkov v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 
3/2018. 
III. schvaľuje 
predaj majetku mesta Vrútky ako prípad hodný osobitného zreteľa  v súlade s  § 9a ods. 
8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
prípad hodný osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov a 
to: 
pozemok novovytvorená p. č.  KN register „C“ 446/41, ostatná plocha o výmere 18 m2 a 
pozemok novovytvorená p. č.  KN register „C“ 446/42,  zastavané pl. a nádvoria o 
výmere 18 m2, obidva vo veľkosti 1/1-ina, tak ako je to uvedené v GP č. 10/2021, 
vyhotovený Geonet, s.r.o, Záborského 2, 036 01 Martin, IČO: 36424706, overený 
Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom č. G-1201/2021, pozemky sa 
nachádzajú v katastrálnom území Vrútky, v zastavanom území mesta, ktoré vznikli z 
pozemkov p.č. KN C 446/1 a 446/5, ktoré sú zapísané na liste vlastníctva č. 1876 na  
Okresnom úrade v Martine, katastrálnom odbore, 
 
v prospech Milan Gíreth, rod. Gíreth, bytom Vrútky do výlučného vlastníctva, za 
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predajnú cenu 15,- eur za m2. 
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemky bezprostredne súvisia s 
pozemkami, ktorých je žiadateľ vlastníkom a novovytvorené pozemky predstavujú 
vstup na tieto pozemky. Mesto pozemky nevyužíva, spĺňajú kritériá zvyškových 
pozemkov v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 
3/2018. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 
K bodu č. 7 
Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní z 
fondov EÚ za rok 2020 a na rok 2021 (tvorí prílohu zápisnice)  
 

Primátor mesta – materiál bol predložený, je členený na realizované projekty v roku 2020, 
projekty, ktoré budú realizované v roku 2021, predložené žiadosti z fondov EÚ na rok 2021 
a ďalej. Niektoré projekty už boli zrealizované a zrealizované taktiež aj po finančnej stránke. 
Je tu jeden neschválený projekt: Infraštruktúra cestovného ruchu v Meste Vrútky – výzva bola 
novou ministerkou MIRRI zrušená. Od vydania tohto materiálu sme zachytili ešte jednu 
výzvu, kde bola podaná žiadosť – SSE na cyklotrasy, kde je možné sa uchádzať o menšie 
investičné akcie. 
Ďalej informoval o projekte: Regenerácia vnútrobloku v meste Vrútky – ide o pripravovaný 
projekt,  MIRRI vyhlásilo 26.03.2021 výzvu zameranú na prijímanie opatrení na zlepšenie 
mestského prostredia, revitalizácie miest, oživenia a dekontaminácie opustených 
priemyselných lokalít (vrátane oblastí, ktoré prechádzajú zmenou), zníženia znečistenia 
ovzdušia a podpory opatrení na zníženie hluku. Prebieha príprava aktualizácie projektovej 
dokumentácie na druhú etapu revitalizácie pešej zóny vrátane rozpočtu v zmysle požiadaviek 
výzvy, následne sa zrealizuje stavebné konanie. Cieľom projektu je revitalizácia pešej zóny – 
II. časť v úseku od bývalej knižnice po Ul. Kalinčiakovu. Súčasťou riešenia budú nové 
spevnené plochy, obnova a výsadba verejnej zelene, inštalácia nového mestského mobiliáru, 
verejné osvetlenie, fontána ako ochladzovací prvok vo verejnom prostredí vrátane osobitného 
zberného systému na dažďovú vodu a detské ihrisko. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa, či ešte bude pokračovať miestna poriadková služba? 
 
Primátor mesta – projekt skončil, ale je po ňom dopyt od miest a obcí a mala by vyjsť nová 
výzva na MOPS. 
 

HLASOVANIE č. 9 
MsZ berie na vedomie Správu o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach 
o spolufinancovaní z fondov EÚ za rok 2020 a na rok 2021. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 

K bodu č. 8 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 

Hlavný kontrolór mesta – informoval, že od ostatného mestského zastupiteľstva bolo 
vykonaných šesť kontrol, ktoré boli v súlade s plánom kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra mesta Vrútky na druhý polrok 2020 a prvý polrok 2021. 
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1. Kontrola vybavovania petícií a súlad so zákonom 85/1990 Zb. o petičnom práve za rok 
2020 – za uvedené obdobie boli na MsÚ Vrútky doručené dve petície.  
2. Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva za rok 2020 – v priebehu roka 2020 
Mestské zastupiteľstvo vo Vrútkach prijalo 89 uznesení. 
3. Kontrola účtovných dokladov na mestskom úrade za 4. Q. 2020 – pri kontrole boli zistené 
drobné nedostatky, ktoré sa v priebehu kontroly odstránili. 
4. Kontrola stavu účtov na MsÚ Vrútky k 31.12.2020 – pri kontrole neboli zistené žiadne 
prípady, ktoré by poukazovali na porušenie použitia finančných prostriedkov. 
5. Kontrola správnosti vedenia a nakladania s pokladničnou hotovosťou a inventarizácia 
pokladní na MsÚ. 
6. Kontrola pohľadávok a záväzkov mesta za rok 2020 – každý rok mesto rieši vymáhanie 
pohľadávok priamo alebo cez exekútora, a to zrážkami z účtov, zo mzdy a z dôchodkov. Nie 
vždy je takéto vymáhanie úspešné a zmenou legislatívy došlo k výraznej finančnej záťaži pre 
obce a mesta tým, že dlhodobo nevymožiteľné pohľadávky môže exekútor vrátiť a pritom si 
vyúčtuje paušálny poplatok za úkony, ktoré smerovali k vymáhaniu dlžnej čiastky. V roku 
2020 sa nám takto vrátilo 316 prípadov pre nevymožiteľnosť a na poplatkoch sme 
exekútorom zaplatili 12 582,64 €. 
Ďalej uviedol, že stav, ktorý je vypísaný v správe, bol aktuálny k jej písaniu, napríklad teraz 
už vieme, čo sa týka petície k vypíleniu starého stromu spred panelového domu na Nábrežnej 
ulici č. 7, kde sa Okresný úrad Martin vyjadril negatívne. Takisto aj pri uznesení sú zmeny 
k aktuálnemu stavu. 
 

HLASOVANIE č. 10 
MsZ berie na vedomie Správu o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za 
ostatné obdobie. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

 
K bodu č. 9 
Rôzne 
 

K predmetnému bodu nebol žiadny návrh. 
 

 
K bodu č. 10 
Diskusia 
 
Primátor mesta – informoval, že sa diskutuje už dlhšie o výmene trávnika na ihrisku. Od 
SFZ sme dostali návrh zmluvy, kde nám je pridelená dotácia, zmluva prechádza 
pripomienkovým konaním v rámci úradu, keď prejde pripomienkovaním bude predložená do 
MsZ, dotácia je vo výške 100  tis. €, ale bude potrebne ešte dofinancovanie. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – na komisii sa hovorilo o tom, že ak by sa vymenil trávnik, je potrebné 
uzatvárať areál a schváliť nejaké hodiny pre verejnosť, nájomné a pod. 
 
ThDr. Marián Krivuš – poďakoval MsP a Ing. Pozorčiakovej za odstránenie dvoch čiernych 
skládok. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – vyjadril sa k problematike KO – k zvýšeniu poplatku za KO, kde na 
sociálnych sieťach vznikla k tomuto búrlivá diskusia. Je potrebné uviesť, že je zákonom 
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stanovený poplatok za uloženie KO a štát naplánoval ako sa bude v priebehu 4 – 5 rokov 
zvyšovať poplatok a vyvíjať situácia. Ďalej tu bola otázka k separácii, či by sa nemohli 
častejšie vysýpať nádoby? A takisto k váženiu odpadu. 
 
Ing. Dušan Kramár – odpovedal na otázky Mgr. Kráľa, odpovede sú priložené v prílohe. 
 
Prednostka MsÚ – zber, odvoz, zneškodnenie a triedenie komunálnych odpadov realizuje 
firma Brantner Fatra, kde bola uzatvorená zmluva na 4 roky, zmluva je zverejnená na 
internete, kde sú presne definované poplatky. Položka, ktorá vstupuje do ceny – odvoz, 
uloženie, zber a zákonný poplatok. Za 1 tonu KO uloženia na skládku platíme 46,80 s DPH + 
zákonný poplatok a + odvoz. Čiže za každú nádobu platíme odvoz zvlášť. 
Čo sa týka triedenia odpadu, máme zmluvu s firmou ENVI- PAK, avšak treba poukázať, že 
veľakrát v týchto nádobách na triedený odpad je odpad tak znečistený, že musí ísť na skládku 
a tým nám vzrastajú poplatky za KO. 
Taktiež tu máme pohľadávky za KO, ale niektoré sú zastavené exekútorom, bola exekučná 
amnestia a nakoniec sme my museli platiť exekútorom, niekoľko až stoviek exekúcii sa nám 
vrátilo, ktoré boli zastavené a ešte my sme museli zaplatiť poplatok exekútorovi. 
 
Primátor mesta – ak to môžem zhrnúť, pomáha dôsledná separácia a finančná disciplína. 
Keby nebolo toľko neplatičov, tak sa bavíme o úplne iných podmienkach. 
Zvýšili sme však frekvenciu vývozu nádob na plasty, hlavne, čo sa týka panelákov v centre. 
Taktiež sa zmenila situácia s neporiadkom okolo nádob. Avšak veľa fliaš v nádobách je 
neskrčených a tým pádom sa rýchlo nádoby zaplnia, to isté je aj pri papieroch. Toto platí zo 
svojho ENVI- PAK, nejde to z poplatku daňovníka. Verím, že do budúcna pôjde percento 
vyseparovaného odpadu vyššie, aj skrz zavedenia separovania kuchynského odpadu a tým 
pádom sa zníži objem odpadu, ktorý ide na skládku, čim by sa znížil aj poplatok za uloženie 
na skládku a takisto je tu možnosť potom čerpať financie z envirofondu. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 15:15 hod. odišiel z miestnosti  poslanec MsZ Ing. Miroslav Mazúr a počet prítomných 
poslancov sa znížil na 8. 
 
Eva Wedra Kačková – opýtala sa, či pri poslednom obstarávaní na nakladanie s KO bol aj 
niekto iný zapojený do súťaže?  
 
Primátor mesta – mesto urobilo všetko pre to, aby sa zapojili aj iní, nakoniec ponuku 
predložila len firma Brantner. 
 
Hlavný kontrolór mesta – doplnil, že sa zmenilo aj váženie na základe pripomienok mesta, 
predtým sa vážilo auto plné a potom prázdna nádoba, teraz sa váži auto, keď ide von a potom 
plné. Každý mesiac týmto ušetrí mesto nejaké dve tony. 
 
RNDr. Mária Rovňáková – uviedla, že od občanov chceme, aby triedili odpad, ale stále 
nastávajú problémy, že sa tam nachádza to, čo by nemalo. Takisto odstraňovanie čiernych 
skládok ide z vrecka všetkých. Naozaj tá osveta je ešte nízka. Taktiež odvoz zo zberného 
dvora musí mesto zafinancovať, pokiaľ odpad ide odviesť na skládku. Bola aj otázka, či by sa 
nemohol odpad odvážať niekam inam, treba si však uvedomiť, že do ceny by sa počítali aj 
náklady na dopravu. 
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Primátor mesta – informoval, že o 15:30 hod. je bod Občania, ktorý bol takto schválený 
v Rámcovom pláne MsZ, pozvánka bola opravená, keďže bola uvedená hodina po starom, 
jedná sa o administratívnu chybu, ale keby prišli občania o 16:00 hod. počkáme. Zároveň 
vyhlásil 5 minútovú prestávku. 
 
 
K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky 
 
K tomuto bodu neboli prítomní žiadni občania. 
K bodu č. 11 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 20 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 15:40 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
 
 Mgr. Zuzana Furová            Ing. Marek Veverica   
I. overovateľ zápisnice                 II. overovateľ zápisnice 
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